
 

 

 

4.8. 2020 v 14:00 hod., v kanceláři místostarosty města Bystřice n. P. 

 

Přítomní: 

• 5 zástupců členských obcí (Mgr. Martin Horák – Bystřice nad Pernštejnem, Ing. Pavel 

Kadlec – Dalečín, PaedDr. Šárka Kunčíková – Štěpánov nad Svratkou, Libor Pokorný – 

Rožná, Vlastimil Tvarůžek – Strážek) 

 

Program 

1. Zahájení 

2. Hospodaření MB – rozpočtová změna č.3, informace o dílčím přezkoumání hospodaření 

DSO, kontrola plateb zdravotního pojištění  

3. Diskuse a další organizační záležitosti – a) Dotace MAS Zubří země, o.p.s.; b) 

mimořádné členské příspěvky za BČD, c) aktualizace strategie MB, d) dotazníkové šetření 

v rámci projektu CSS 

4. Závěr jednání 

 

 

 

 

 

 

 

 

Schůze předsednictva se sešla v nadpoloviční většině, byla tedy usnášení schopná, viz. prezenční listina. 

 

 

 

 

 

Zápis ze schůze předsednictva Mikroregionu Bystřicko 

č.5/20 

 



Z Á P I S 

1. Zahájení 

 

• Libor Pokorný zahájil schůzi předsednictva v 14:00 hod. a přivítal všechny přítomné členy 

předsednictva. 

• L. Pokorný přítomné seznámil s programem zasedání. Předseda MB dal následně hlasovat o jeho 

schválení. Program byl jednohlasně schválen. 

Hlasování:  Pro: 5     Proti: 0     Zdržel se: 0     Nehlasoval: 0 

2. Hospodaření MB 

• Rozpočtová změna č.3 

Paní Dočkalová seznámila přítomné starosty s rozpočtovou změnou č.3 (příloha č.1), která se týká 

navýšení příjmů z poskytování služeb v rámci realizace akce Putovní letní kino ve výši 108 tis. Kč dle 

toho, jaké mají obce až do konce promítání nahlášené filmy a dle výše jejich spoluúčasti. Na straně 

výdajů došlo k více změnám, a to zejména v rámci paragrafu č. 3314, kde byly dle skutečnosti upraveny 

výdaje na akci Bystřicko čte dětem v rámci jednotlivých položek. Dále byl o 85 tis. Kč navýšen paragraf 

3319 na položce 5041, která se týká taktéž akce LK, tentokráte na platbu licencí za objednané filmy. 

Celkem zde máme nyní 350 tis. Kč na úhradu těchto licencí. Na položku 5492 byl zaveden také dar pro 

letošního Nositele tradic ve výši 5 000 Kč. Poslední výdajové změny se týkají paragrafu 3639, kde 

největší změnou je přesun 52 tis. Kč z položky 5011 platy zaměstnanců na položku 5021 ostatní osobní 

výdaje týkající se letošních DPP. Vzhledem k tomu, že rozpočtová změna je v celkové výši 108 tis. Kč 

na straně příjmové i výdajové, byla na položku nespecifické rezervy připsána částka 76 915 Kč. 

Předseda dal hlasovat o jejím schválení, Rozpočtová změna č. 3 byla jednohlasně schválena. 

Hlasování:  Pro: 5     Proti: 0     Zdržel se: 0     Nehlasoval: 0 

• Dílčí přezkoumání hospodaření DSO 

Přítomným starostům byla sdělena informace o tom, že dne 26.8. 2020 se uskuteční dílčí přezkoumání 

hospodaření MB za rok 2020. Termín letošního dílčího přezkoumání je stanoven oproti předchozím 

letům na prázdninové datum, pravděpodobně kvůli situaci s onemocněním COVID – 19 a jeho těžko 

odhadnutelným výskytem na podzim, kdy toto přezkoumání pravidelně bývá. Podklady na kontrolu 

nachystá paní Benová ve spolupráci s paní účetní Jarošovou. O výsledku budete všichni informování 

na další schůzi.   

• Kontrola plateb zdravotního pojištění 

V průběhu měsíce července prošel svazek kontrolou ze strany VZP, která se týkala plateb pojistného na 

veřejné zdravotní pojištění a dodržování ostatních povinností plátce pojistného. Kontrola byla 



provedena za asistence paní Benové, která poskytla kontrolorce veškeré požadované podklady. Při 

kontrole nebyly shledány žádné chyby ani nedostatky, viz protokol (příloha č. 2).  

3. Diskuse a další organizační záležitosti 
 

a) Dotace MAS Zubří země, o.p.s  

Koncem července byla vyřízena a podána žádost o dotaci na pořízení nového vybavení pro realizaci LK, 

kterou podala paní Benová. Z dotace by měla být pořízena již třetí aparatura na promítání, drobná IT 

technika a také dva menší nůžkové stany. O výsledku budeme průběžně informovat.  

b) Mimořádné členské příspěvky za BČD 

V červnu byla schválena platba MČP za akci Bystřicko čte dětem, která se měla promítnout v rozpočtech 

do akce zapojených obcí v měsíci červenci, platby měly proběhnout během prázdnin. Kdo tak ještě 

neučinil, měl by peníze zaslat co nejdříve, abychom měli dostatek financí na platby licencí k LK.  

c) Aktualizace strategie MB 

V letošním roce musí dojít k aktualizaci strategie Mikroregionu Bystřicko, která je platná pouze do 

konce tohoto roku. V brzké době se tedy obrátíme na obce s prosbou o spolupráci v rámci aktualizace 

tohoto rozvojového strategického dokumentu, prosíme o spolupráci a včasné dodání podkladů tak, aby 

bylo možné jejich zapracování do Strategie a následné její schválení na prosincové schůzi MB. Výzvu 

ke spolupráci očekávejte emailem během měsíce.  

d) Dotazníkové šetření v rámci projektu CSS 

O tomto bodě jste byli již informováni na předchozích schůzích, proto pouze připomínáme, že nové 

výstupy, které jsou zaměřeny na sociální oblast, meziobecní spolupráci a veřejnoprávní smlouvy, 

je potřeba zpracovat do konce října. Dotazníkové šetření bude probíhat do konce srpna, prosíme 

tedy o včasné dodání vyplněných dotazníků.  

 

4. Závěr jednání 

 

• Předseda L. Pokorný poděkoval všem za účast a pátou schůzi předsednictva v roce 2020 ukončil. 

 

 

 

   ………………………………………. 

předseda mikroregionu 

       Libor Pokorný 

 

Zapsala:  

…………………………………….... 

     Jitka Dočkalová  


